

Møde den: 06.09.2022 kl. 10-12
Mødet afholdes i 1521-424
VEST båndmøde

DAGSORDEN

Deltagere:

Anne Christine Teglborg, AU Uddannelse
Jesper Qvistgaard, Arts
Eva Kvistgaard Arent, Health
Catalina Kjær, Nat-Tech (ordfører)
Stina Lykkebye Tylén, Aarhus BSS
Tanita la Cour L. Pedersen, AU Uddannelse (koordinator)

Gæst:

Mona Ægidius fra Studieguideredaktionen medvirker under pkt. 2

Dato: 12-05-2021
Ref: EHL

Side 1/4

Punkt 1	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt <ul style="list-style-type: none">• Nyt fra afdelingerne• Nyt fra båndene• Diverse
Referat	

Punkt 2	Beslutning: Tilbage melding på nye interessekategorier (10-15 min.)
Beskrivelse	Mona Ægidius medvirker og giver en status fra Studieguideredaktionen på forslag om ændring af kategorier i Interessevælgeren på forsiden af bachelor.au.dk og kandidat.au.dk. Bilag er vedlagt i mappen.
Referat	Båndet tilslutter sig studieguidegruppens forslag om, at Arts ønsker en deling af en kategori. Båndet havde endvidere en drøftelse af, hvad argumenterne er for at nogle uddannelser må ligge i flere kategorier. Der ønskes en beskrivelse af, hvilke kriterier, der kan ligge til grund for at nogle uddannelser kan ligge under to kategorier. Anne taler med Studieguidegruppen om at udarbejde de kriterier.

Punkt 3	Status: Dialog med CED (10-15 min.)
Beskrivelse	Punkt udskudt fra forrige møde: Status på dialogen med CED's ledelse som er en forudsætning for, at styrkditstudieliv kan komme i gang med nye projekter/tiltag.
Referat	<p>Punktet deles i to</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Styrk dit studieliv og samarbejdet med CED og Studypedia 2. Det generelle samarbejde mellem CED og VEST <p>Ad 1. VEST-båndet har et ønske om at styrke samarbejdet mellem Studypedia og Styrk dit studieliv. Hvilket betyder at forene de to webressourcer.</p> <p>Båndet ønsker, at opgaven med at etablere et fælles site til de studerende bliver forankret i en fælles organisering mellem VEST og CED med et fælles ejerskab.</p> <p>Anne kontakter Anders Hyldig for at høre om mulighederne for et samarbejde.</p> <p>Ad2 VEST-båndet skal have aftalt et møde med CED, hvor vi får talt om, hvordan vi bygger broen mellem de to enheder og styrker samarbejdet. Catalina og Eva har et andet møde med CED i kalenderen, hvor de kort kan drøfte næste skridt.</p> <p>RSC har ønske om et styrket samarbejde med VEST og CED. Et muligt projekt kunne være at indgå i et fælles samarbejde med Studypedia, så vi får alle målgrupper med. Når og hvis aftalen med CED og en udvidelse Studypedia er på plads, kan RSC inviteres med ind i samarbejdet.</p> <p>RSC inviteres ind i VEST-båndet i oktober for at tale om, hvordan de kan se sig selv i det samarbejde.</p>

Punkt 4	Opfølgning på vejlederuddannelse (15 min.)
Beskrivelse	Fra sidste referat, hvor det blev aftalt, at: VEST-båndet følger op på næste møde, når båndets medlemmer har haft lejlighed til at afdække problematikken yderligere.
Referat	

	<p>Der er ca. 30 ssv'ere på kursus i efteråret og 15 i foråret. Der er max 4 ssv'ere, der er blevet skubbet til foråret.</p> <p>Dem, der venter længst tid, venter 4,5 måned på at komme på kurset. Det synes båndet er lang tid at vente. Båndet ønsker at gøre holdet større i efteråret, så det kan rumme flere, også selv om det giver lidt køb på det didaktiske.</p> <p>Anne taler med uddannelsesgruppen om at udvide deltagerantallet og samtidig at se på, om der er elementer fra kurset, der kan gøres online. Dette vil ikke blive implementeret i efteråret men være et udviklingsprojekt på den længere bane</p> <p>Arbejdsgruppen kan se på erfaringerne fra det online tutor-kurs, som udvikles i E22 og implementeres i til sommer studiestarten 2023.</p> <p>BSS får nogle erfaringer med at lave en mere simpel online oplæring i deres Student Services, som også kan bruges som inspiration til at lave nogle online elementer i kurset.</p>

Punkt 5	Forberedelse af møde med studenterrådet (10 min.)
Beskrivelse	Forberedelse til, at Studenterrådet deltager i VEST båndmøde d. 20/9 2022.
Referat	<p>VEST-båndet vil gerne høre SR om følgende emner:</p> <ul style="list-style-type: none"> - temaer de er optaget af - hvilke overvejelser de gør sig i forhold til samarbejdet med studievejledningen. - hvilke temaer de drøfter med ledelsen <p>VEST-båndet forbereder et oplæg med, hvad vi arbejder med. Eva starter et dokument med emner, vi gerne vil præsentere, som båndet kommer med inputs til. Eva tager punktet på mødet med SR.</p>

Punkt 5	Næste møde (10 min.)
----------------	-----------------------------

Beskrivelse	<p>Fast punkt.</p> <p>Herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Besøg fra Studenterrådet (20/9) • AU's karriereforsståelse (20/9) • Brug af vejledningsdata og deling med andre (4/10) • Stina giver input til, hvordan hun bruger data • Hvem skal have adgang til data og hvordan vil vi arbejde med data i VEST? • Opfølgning på seminar ift. Pejlemærker for VEST (4/10) • Halvårsplan for E22 gennemgås og prioriteres (4/10) • Kvalitetsgruppen inviteres (senere møde) <ul style="list-style-type: none"> - Gruppen har afprøvet projektmodel - Hvilke data vil vi gerne bruge?
Referat	

Punkt 6	Evt. (10 min)
Beskrivelse	<p>Fast punkt.</p> <p>Bordet rundt.</p>
Referat	Arts har slået trivselskoordinatorstillingen op som fast stilling.

Pipeline:

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
20.09.2022	10-12	Teams

Dagsordener udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.